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Esittelijä  

Puheenjohtaja 
 
Esitys  

- Julkisen liikenteen ohjausryhmä 
- Nurmijärven liikenneturvallisuustyöryhmä 
- Edustajan valinta etsivän vanhustyön työryhmään.  
On olemassa alueellinen etsivän vanhustyön työryhmä. HVA alueella ollut toive, että joka kuntaan 
perustetaan eri toimijoiden välinen yhteistyöryhmä. Petra Sarajärvi vetää kunnassa ryhmää, 
edustettuna srk, erilaisia hyte yhdistyksiä ja hyvinvointialue. 
Tavoitteena ikääntyneiden palveluiden kehittäminen ja etsivä vanhustyö niiden resurssien 
puitteissa mitä olemassa. Nyt halutaan vanhusneuvoston edustaja sinne myös. 
 Ari Saarto valitt. Kokoontumis vaihtoehdot: 1.9 klo 10, 2.9 klo 13, 3.9 klo 13 
 
 

Valmistelija 
Puheenjohtaja 

 
Päätös  

- Julkisen liikenteen ohjausryhmä: ei kerrottavaa 
 
- Nurmijärven liikenneturvallisuustyöryhmä: ei kerrottavaa 
 
- Etsivän vanhustyön työryhmä:  
On olemassa alueellinen etsivän vanhustyön työryhmä. Hyvinvointialueella ollut toive, että joka 
kuntaan perustetaan eri toimijoiden välinen etsivän vanhustyön työryhmä. 
Petra Sarajärvi on Nurmijärven kunnan edustajana Keusoten työryhmässä ja kokoaa Nurmijärvelle 
oman ryhmän.  
Työryhmässä edustettuna jo Nurmijärven kunta, Nurmijärven seurakunta, Onnenkimpale ry ja 
Keusote. Nyt etsitään vanhusneuvoston edustaja työryhmään. 
Työryhmän tavoitteena on löytää syrjääntyneitä ikääntyneitä ja antaa heille tukea niiden resurssien 
puitteissa mitä on olemassa.  
Ari Saarto valittiin työryhmään vanhusneuvoston edustajaksi. 
Kokous ajankohta vaihtoehdot: 1.9 klo 10, 2.9 klo 13, 3.9 klo 13. 
 
- Onnenkimpale ry /Olohuone- hanke: Marjatta Harvakari kertoi Onnenkimpale ry / Olohuone-
hankkeesta.  
Mahdollisuus ollut 3vuotis hankkeeseen ja nyt on viimeinen vuosi käynnissä. STEA rahoitusta ei 
jatkoon saa. Heikkarissa valmistellaan anomusta THL rahoitukseen, epävarmaa. Neuvottelut myös 
kunnan suuntaan käynnissä jonkin muotoisen Olohuone toiminnan jatkumisen kanssa. 
Nykymuodossaan ei tämä toiminta näillä näkymin jatku. Tulokset olleet todella hyviä ja 
vaikuttavuus nähtävillä. Seuraava kokous 10.6. Maila Huovari ei jatka Klaukkalan Olohuoneen 
vetäjänä, lopettaa ja ei jatkossa käytettävissä.  
Marjatta Harvakari jatkaa vanhusneuvoston edustajana Olohuone- työryhmässä.  



 

 

 
Hoivatyöryhmä: ei kerrottavaa 
 

 
Jakelu 

 
 
 


